
 

 

 
 
 

  

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde 
Onsdag den 26. februar 2025 kl. 17.00 -19.00 i Mødelokale 3.   

Der bliver serveret mad til dette møde. Husk derfor afbud hvis du ikke kommer.  

Deltagere:  
Louise Lund, formand (afbud) 
Sebastian Hvermand, forældre 
Preben Widtfeldt Staal, forældre  
Line Liv Sørensen, forældre  
Casper Sørensen, forældre 
Hatice Süne Sert, forældre 
Jens Kragh Møller, forældre 
Mette Vinther, medarbejder 
Igor Lilovich, medarbejder 
Lene Qvortrup Skov, Pædagogfaglig leder 
Lene Aarslev Kristensen, Afdelingsleder 
Peter Nellemann, skoleleder 
Elevrepræsentanter  

Mødeleder: Mette Vinther 
Referent: Lene Qvortrup Skov/Lene Aarslev 
Kristensen 
Sted: Mødelokale 3 

  Emne Hvad skal vi udrette? Ansv
arlig 

Tid Referat 

1.  Fritidspædagogisk 
strategi 

Orientering og høring  LQ 10 Fritidspuljemidlerne er blevet 
fællesskab for alle, bevægelse og 
sundhed og medindflydelse som 
målsætning for puljen. LQ har selv 
siddet med i arbejdsgruppen derfor.  
Det nye er at fritdsinstitutionerne får 
en særlig værdi ved at vedholde det 
fokus, som kan give fritidstilbuddene 
får deres mulighed for at vedholde det 
løft de kan give. Nu måles der på de tre 
fokusområdet og vi er interesseret i at 
blive målt og sparret omkring vores 
fritidstilbud.  
De tegn vi ser at nominering, og det 
medføres i de aktiviteter, som der er 
mulighed for. Vi har lavet en 
dokumentation for vores indsats, som 
vi håber, fører penge med. 
Det kunne give mening at sende 
børneinterviews og forældrerespons 
som høringssvar.  

1. Ny aftale om 
Folkeskolen  
 

Vi skal sammen se på 
indholdet i aftalen og 
begynde at tage 

PN 30  Undervisningsministeren har lavet et 
nyt initiativ som er en aftale om 
folekskolens kvalitetsprogram. Dette 



 

 

33 punkter til 
forbedring af  

stilling til hvordan 
indholdet i aftalen 
skal udbredes på 
Østervangsskolen. 
Herunder bl.a. 
hvordan vi skal bruge 
timebanken og 
hvordan vores 
skoledag skal se ud 
fremadrettet.  

er en aftale, hvor alle parter var med i 
beslutningen. Det gør at de fælles mål 
forenkles og gøres vejledende. Dertil 
skal elever ikke længere 
intelligenstestet generelt, men som en 
faglig vurdering.  
Der er samtidig lavet en ny 
timefordelingsplan, som indeholder en 
timebank, som før indeholdt UUV og 
understøttende undervisning. I år har 
vi nogle af vores timer af 
understøttende undervisning brugt i 
Raketten, som et fagligt løft. Dertil en 
mellemform der arbejder med et 
pædagogisk fokus for at hjælpe med at 
give ro og arbejde med 
mestringsstrategier.  
Vores mål er at få lavet en god struktur 
for vores mellemform i det kommende 
skoleår med bla. timer fra timebanken. 
 
Der snakkes om forskellige tiltag og 
opklarende spørgsmål.  
 
Vi fortsætter snakken ved de næste 
møder.  
 

2.  Næste skoleårs 
planlægning  

Vi skal i de 
kommende have 
næste skoleårs 
planlægning på plads. 
I bliver derfor 
præsenteret for vores 
procesplan for 
forårets arbejde.    

PN 10  Gennemgang af procesplan.  

3. Evaluering af møde 
med 
klasseforældreråd 

 LLL 10 Der var ikke et stort fremmøde. Vi 
arbejder på at sørge for en mere 
fokuseret kommunikation derom.  
Vi vil gerne arbejde ind i et 
overblik/vejledning for det at være 
kontaktforælder for en klasse.  

4. Viceskolelederstilling Vi forventer at have 
ansat en 
viceskoleleder.  
Præsentation af den 
ansatte 

PN/L
LLL 

5 Lene K præsenteres.  

5. Regnskab 2024 Præsentation af 
skolens regnskab for 

PN 10 Gennemgang regnskab.  
 



 

 

2024, samt en 
redegørelse for 
hvordan overskuddet 
ønskes anvendt.  

Ledelsen har lagt en plan for 
anvendelse af overskuddet, der også 
gennemgås.  

6.  Fiskergården Fiskergården som 
hører til under 
Østervangsskolen har 
de sidste 5 – 6 år givet 
et stort underskud. 
Det har vi foreløbigt 
dækket fra 
almenskolens kasse.  
Der ønskes en 
drøftelse af hvordan 
vi forholder os til den 
udfordring.  

LLL/
PN 

15 Punktet gemmes til næste gang 
 
PN har været nede til et møde omkring 
tilbuddet Fiskergården. Lige nu betaler 
almen afdelingen tilbuddet.  
Der laves nu en politisk sag omkring 
tilbuddet i maj.  

6.  Gensidig information  a. Elevråd 
b. Medarbejderr

epræsentante
r 

c. Formand 
d. Øvrige 

bestyrelsesme
dlemmer 

e. Ledelsen 

 30 Regres overfor leverandørfirmaet. 
- Ledelsen prøver at henvende 

sig.  
Rengøring af toiletter 

- PN har taget det op til 
morgensang og vi har øget 
fokus derpå. 

Det har fyldt at der skulle ansættes en 
ny leder. 
Klage til pressenævnet 

- Der er kommet et svar, hvilket 
virker til at have haft en effekt 

Mulighed for idræt som fællesskab for 
udsatte børn og unge 
Vi går nu i gang med at søge en 
afdelingsleder til vores 
specialklasserække.  

 
Evt. afbud til Peter senest den 24/2, kl. 12.00 


